
To in ono o grajskih usodah!
Kakšna bo osnovna in prihodnja namembnost

dveh »viških« gradov - turjaškega in polhograj-
skega je nedvomno naloga naše ir širše družbene
skupnosti. O tem je ob skupščinski obravnavi
gradiva - Prikaz stanja o aktivnosti na področju
naravne in kulturne dediščene v občini, stekla
tudi beseda. Še več. Sprejeti so bili tudi sklepi. da
se z aktivnostmi nadaljuje. Občinski komite za
družbene dejavnosti je pripravil kratek opis teh
gradov vključno s stanjem komunalne opremlje-
nosti. Navedena so bila vsa planirana vlaganja po
srednjeročnem planu ljubljanske in republiške
kulturne skupnosti ter ocenjena možna raba gra-

dov. Glede na to, da se muzeji v našem mestu
srečujejo z veliko prostorsko stisko in bi kazalo
preveriti njihov interes za uporabo teh prostorov
je bilo gradivo posredovano tudi na raven mesta.
Žal, do sedaj poseben interes za koriščenje teh
grajskih prostorov ni bil izražen.

Polhograjski graščinski kompleks je naša
skupščina že razglasila za kulturni in zgodovinski
spomenik ter naravno znamenitost. Kakršenkoli
program, ki se bo odvijal v tem gradu pa mora
biti prilagojen kulturnim in zgodovinskim značil-
nostim. Oglasilo se je že nekaj kandidatov. Veči-
na izmed njih je iz različnih razlogov odstopila.
Programe dveh resnejših kandidatov pa je občin-
ski izvršni svet že obravnaval in žal ugotovil, da
njihov program nima realnih asnov. Bogovorje-
no je, da se izvede javni razpis za pridobitev
novih možnih uporabnikov.

Tolikšnega interesa pa za turjaški grad dosedaj
ni bilo zabeleženega. Ne glede na to, pa je komite
nadaljeval dela pri njegovem varovanju oziroma
usposobitvi za minimalno turistično pdnudbo.
V fazi osnutka je že sprejet odlok o razglasitvi
turjaškega kompleksa za kulturni, zgodovinski
spomenik in naravno znamenitost. Pripravljen je
bil program usposobitve gradu za obisk javnosti
in že omenjeno minimalno turistično ponudbo.
Dela so bila ovrednotena na 60 milijonov, pri
čemer naj bi polovico sredstev prispevala Ljub-
ljanska kulturna skupnost, del pa republiška.
Vendar pa so prav zaradi pomanjkanja sredstev
vse večje aktivnosti prenešene v prihodnje leto.
V pripravi pa je tudi imenovanje Odbora za
prenovo gradu Turjak. Po vsej verjetnosti pa bo
v prihodnje potrebno na način, kot je opredeljen
za Polhov Gradec poiskati bodočega uporabnika
prostorov.


